
Aan burgemeester en wethouders 
door tussenkomst van de voorzitter van de raad 
 
 
Ridderkerk, 22 september 2019 
 
 
Onderwerp: schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders (RvO artikel 
40) over de uitgifte van ((beschadigde) gft containers  
 

Geacht college,  

 

De uitrol van het afvalplan blijft de gemoederen bezighouden. De PvdA Ridderkerk heeft signalen 

gekregen dat bewoners van laagbouwwoningen in de Retiefstraat, de Wetsraat en de Pretoriusstraat 

die beschikken over een eigen gft container, verplicht gebruik moeten gaan van maken van een 

gemeenschappelijke bovengrondse container voor hun gft afval. Het gaat om woningen met een grote 

voor- en achtertuin. Lang niet alle bewoners in de betreffende straten zijn hier blij mee en veel 

mensen zouden graag zien dat zij kunnen blijven beschikken over een eigen gft container. Zij hebben 

aan de NV BAR Afvalbeheer gevraagd of dit kon, maar een negatief antwoord gekregen. Wij hebben 

hierover de volgende vragen: 

 

1a. Wat is de reden dat bewoners van laagbouwwoningen in de genoemde straten verplicht gebruik 

moeten maken van een bovengrondse container voor gft afval en geen eigen gft container meer 

krijgen? 

1b. In hoeverre zijn bewoners actief over deze ‘verandering’ geïnformeerd? 

1c. Als mensen aangeven toch graag een eigen gft container te willen hebben, wat zijn dan de 

mogelijkheden? 

2a. Zijn er andere straten in Ridderkerk waar mensen eerst een eigen gft container hadden en waar zij 

nu gebruik moeten maken van een bovengrondse container? Zo ja, welke (delen van) straten betreft 

het? 

2b. Speelt dit probleem ook t.a.v. de container voor restafval? Graag uw antwoord motiveren.  

 

In een flink aantal straten zijn de containers bezorgd. Dit is niet in alle gevallen goed gegaan. Diverse 

bewoners hebben ons erop attent gemaakt dat hun gft container beschadigd is afgeleverd. In veel 

gevallen gaat het om een krom en/of beschadigd deksel. 

 

3a. Waar kunnen bewoners dit melden en binnen welke termijn kunnen zij een nieuwe container 

tegemoet zien?  

3b. 3c. In welke (delen van) straten speelt dit probleem?  

3c. Is op voorhand en/of bij aflevering gekeken of de containers in goede staat waren? Zo ja, hoe 

heeft het dan kunnen gebeuren dat er beschadigde containers zijn bezorgd? Zo nee, waarom niet? 

3d. Wie draait voor de kosten van de beschadigde containers op? Is dat de gemeente of de 

leverancier? 

 
Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van orde verzoek ik u om schriftelijke 
beantwoording van deze vragen. Wilt u daarbij zo vriendelijk zijn om mijn vragen afzonderlijk te 
beantwoorden en niet te volstaan met een algemeen antwoord? 
 
Hoogachtend, 
  
Jeroen Rijsdijk   
PvdA Ridderkerk 

 


